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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara 

din data de 31 martie 2023 

 
 
    In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 
lit.a din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2022 
privind Codul administrativ, prin Dispoziția Președintelui Consiliului 
Județean Hunedoara nr.126/2023, Consiliul Județean Hunedoara a fost 
convocat și s-a întrunit în ședință ordinară, în sala de ședințe de la 
sediul acestuia din Deva, B-dul 1 Decembrie nr.28 în data de 31 martie 
2023, ora 11,00. 
     La ședință sunt prezenți: Bădin Ion și Țambă Alin Adam – 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Hunedoara; Angalita Lenuța, 
Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever, Chiș 
Alexandru, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Coltescu Marin, 
Demeter Ioan, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Goia Marcel 
Adrian, Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, Logofătu Daniela Maria, Mate 
Marta, Micula Dacian Claudiu, Muzsic Robert Eugen, Petruș Adrian, 
Pîrvuța Gabriel Ionuț (online), Popa Dorin Ioan, Rus Ioan, Socaci 
Andrei (online), Suciu Ancuța Elena (online), Șpan Ioan, Ștaier Ioan 
Dumitru, Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian – consilieri  județeni;  Dan 
Daniel – secretarul general al județului.  
   Lipsește de la ședință domnul președinte Nistor Laurențiu. 
    Ședința este condusă de domnul vicepreședinte Țambă 
Alin Adam. 
    Țambă Alin Adam: 
     Doamnelor și domnilor consilieri județeni, declar deschise 
lucrările ședinței. Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului 
Național! 

(după intonarea imnului) 
      Întrucât sunt prezenţi un număr de 31 consilieri județeni, 
număr la care se adaugă președintele consiliului județean, potrivit 
art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului României 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședința este legal constituită.  
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    Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
supune la vot procesul verbal încheiat în ședința anterioară. 
    Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, supun spre aprobare procesul verbal încheiat în ședința 
extraordinară din data de 24 martie 2023: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

     Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (31). 
 
 
 

 
x 

 
    Țambă Alin Adam: 
      Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint următorul 
proiect al ordinii de zi, pe care l-ați dezbătut deja în comisiile de 
specialitate: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ale Spitalului Județean de Urgență Deva; 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului public de transport județean de 
persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a 
Județului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, pentru 
operatorul de transport rutier S.C. G&M Transcom S.R.L.; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Hunedoara nr.210/2022 privind aprobarea Metodologiei de 
desemnare a reprezentanților comunităților locale din Județul 
Hunedoara în comitetul de organizare UNESCO constituit pentru 
monumentele istorice din județul Hunedoara, înscrise  în lista 
patrimoniul mondial ca parte a bunului serial ”Cetățile Dacice din 
Munții Orăștiei”; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Direcţiei 
Publice Comunitare de Evidență a Persoanelor Hunedoara în 
Direcția Județeană pentru Evidența Persoanelor Hunedoara, precum 
și a organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Direcției Județene pentru Evidența 
Persoanelor Hunedoara; 
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5. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcțiile din familia ocupațională “Administrație” din cadrul Direcției 
Județene pentru Evidența Persoanelor Hunedoara; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara; 

7. Proiect de hotărâre privind însușirea unei construcții  în domeniul 
public al Județului Hunedoara și aprobarea unui act adițional la 
Contractul de administrare nr.2032/22/2013 încheiat între Consiliul 
Județean Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și Romane; 

8. Proiect de hotărâre privind însușirea Protocolului 
nr.1529CM/08.03.2023 și nr.5669/14.03.2023 de delegare  a 
administrării unor terenuri din domeniul public al statului în scopul 
implementării și monitorizării proiectului de infrastructură de interes 
județean „Intrare Forul lui Traian din cadrul sitului arheologic Ulpia 
Traiana Sarmizegetusa”; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 
”Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești – cabinetul  de 
planificare familială din cadrul Spitalului Județean de Urgență Deva”, 
a valorii totale, a cheltuielilor aferente proiectului și a Acordului de 
parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială Județul 
Hunedoara și Spitalul Județean de Urgență Deva, în vederea 
depunerii acestuia spre finanțare în cadrul PNRR, cod apel: MS-
0015, Pilonul V, Sănătate și reziliență instituțională, Componenta 12 
– Sănătate, Investiția I1 – Dezvoltarea infrastructurii medicale 
prespitalicești, Investiția specifică I1.5 – Cabinete de planificare 
familială; 

10. Proiect de hotărâre privind desemnarea membrului titular şi a 
membrului supleant, reprezentanţi ai Consiliului Judeţean 
Hunedoara în comisia de examinare pentru proba scrisă, practică 
sau clinică pentru ocuparea posturilor vacante de Șef Secție 
Cardiologie, Șef Secție A.T.I., Șef Secție Pediatrie, Șef Laborator de 
Radiologie și Imagistică Medicală și Șef Serviciu de Anatomie 
Patologică la Spitalul Județean de Urgență Deva; 

11. Proiect de hotărâre privind însușirea Protocolului de predare-primire 
nr.16/15.03.2023 și nr.6226/21.03.2023 încheiat între ADIVEST și 
Județul Hunedoara și darea în folosință cu titlu gratuit (comodat) a 
echipamentelor rezultate în urma derulării etapelor 2 și 3 ale 
proiectului regional ”Achiziționare echipamente specifice pentru 
îmbunătățirea capacității și calității sistemului de intervenție în situații 
de urgență și pentru acordarea asistenței medicale de urgență și a 
primului ajutor calificat în Regiunea 5 Vest”; 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al 
Județului Hunedoara pe anul 2023, precum și modificarea 
programului de investiții anexă la buget; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor 
bugetare aprobate Direcției Generale de Asistență socială și 
Protecția Copilului Hunedoara pe anul 2023; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri 
și cheltuieli pe anul 2023 ale spitalelor de interes județean, precum 
și modificarea programului de investiții anexă la buget; 

15. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al bugetului 
propriu al județului Hunedoara rezultat la închiderea exercițiului 
bugetar al anului 2022, ca sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii 
de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al județului Hunedoara pe 
anul 2023; 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 
comodat între Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean 
Hunedoara și Centrul de Cultură și Artă al Județului Hunedoara; 

17. Proiect de hotărâre privind stabilirea consumului lunar de 
combustibil pentru autoturismele, autovehiculele speciale și 
autoutilitarele din parcul auto al județului Hunedoara; 

18. Intrebări, interpelări. 
    In conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vă rog 
să aprobați suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de 
hotărâre: 

- Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil  din 
domeniul public al Comunei Baia de Criș în domeniul public  al 
Județului Hunedoara; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 
2022 pentru S.C. APA SERV VALEA JIULUI S.A. Petroșani. 

      Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel 
suplimentat: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi (31). 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse 
votului dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de referatul de 
aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort și de 
avizele comisiilor de specialitate. 
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I. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 
Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ale Spitalului Județean de Urgență Deva: 
     Domnii consilieri județeni Bădin Ion și Demeter Ioan nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 29.    

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(29). 
 
    S-a alăturat plenului domnul consilier județean Mutulescu 
Marius, astfel încât numărul consilierilor prezenți la ședință este în 
continuare 32. 
 
 

 
 

II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului public de 
transport județean de persoane prin curse regulate în aria teritorială de 
competență a Județului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, 
pentru operatorul de transport rutier S.C. G&M Transcom S.R.L. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 
delegare a gestiunii serviciului public de transport județean de 
persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a 
Județului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, pentru operatorul 
de transport rutier S.C. G&M Transcom S.R.L.: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

 
III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean Hunedoara nr.210/2022 privind 
aprobarea Metodologiei de desemnare a reprezentanților comunităților 
locale din Județul Hunedoara în comitetul de organizare UNESCO 
constituit pentru monumentele istorice din județul Hunedoara, înscrise  
în lista patrimoniul mondial ca parte a bunului serial ”Cetățile Dacice din 
Munții Orăștiei”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul 
Comisiei privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor 
istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Hunedoara nr.210/2022 privind aprobarea Metodologiei de 
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desemnare a reprezentanților comunităților locale din Județul 
Hunedoara în comitetul de organizare UNESCO constituit pentru 
monumentele istorice din județul Hunedoara, înscrise  în lista 
patrimoniul mondial ca parte a bunului serial ”Cetățile Dacice din Munții 
Orăștiei”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 

 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
schimbării denumirii Direcţiei Publice Comunitare de Evidență a 
Persoanelor Hunedoara în Direcția Județeană pentru Evidența 
Persoanelor Hunedoara, precum și a organigramei, a statului de funcții 
și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Direcției Județene 
pentru Evidența Persoanelor Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii 
Direcţiei Publice Comunitare de Evidență a Persoanelor Hunedoara în 
Direcția Județeană pentru Evidența Persoanelor Hunedoara, precum și 
a organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Direcției Județene pentru Evidența Persoanelor 
Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 



8 
 

V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor 
de bază pentru funcțiile din familia ocupațională “Administrație” din 
cadrul Direcției Județene pentru Evidența Persoanelor Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcțiile din familia ocupațională “Administrație” din cadrul Direcției 
Județene pentru Evidența Persoanelor Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea statului 
de funcții al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

VII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
construcții  în domeniul public al Județului Hunedoara și aprobarea unui 
act adițional la Contractul de administrare nr.2032/22/2013 încheiat 
între Consiliul Județean Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și 
Romane. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind însușirea unei construcții  în domeniul 
public al Județului Hunedoara și aprobarea unui act adițional la 
Contractul de administrare nr.2032/22/2013 încheiat între Consiliul 
Județean Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și Romane: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
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VIII. 
 

     
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind însușirea 
Protocolului nr.1529CM/08.03.2023 și nr.5669/14.03.2023 de delegare  
a administrării unor terenuri din domeniul public al statului în scopul 
implementării și monitorizării proiectului de infrastructură de interes 
județean „Intrare Forul lui Traian din cadrul sitului arheologic Ulpia 
Traiana Sarmizegetusa”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind însușirea Protocolului 
nr.1529CM/08.03.2023 și nr.5669/14.03.2023 de delegare  a 
administrării unor terenuri din domeniul public al statului în scopul 
implementării și monitorizării proiectului de infrastructură de interes 
județean „Intrare Forul lui Traian din cadrul sitului arheologic Ulpia 
Traiana Sarmizegetusa”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

IX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
depunerii proiectului ”Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești 
– cabinetul  de planificare familială din cadrul Spitalului Județean de 
Urgență Deva”, a valorii totale, a cheltuielilor aferente proiectului și a 
Acordului de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială 
Județul Hunedoara și Spitalul Județean de Urgență Deva, în vederea 
depunerii acestuia spre finanțare în cadrul PNRR, cod apel: MS-0015, 
Pilonul V, Sănătate și reziliență instituțională, Componenta 12 – 
Sănătate, Investiția I1 – Dezvoltarea infrastructurii medicale 
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prespitalicești, Investiția specifică I1.5 – Cabinete de planificare 
familială. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul  
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene.   
      Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 
”Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești – cabinetul  de 
planificare familială din cadrul Spitalului Județean de Urgență Deva”, a 
valorii totale, a cheltuielilor aferente proiectului și a Acordului de 
parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială Județul 
Hunedoara și Spitalul Județean de Urgență Deva, în vederea depunerii 
acestuia spre finanțare în cadrul PNRR, cod apel: MS-0015, Pilonul V, 
Sănătate și reziliență instituțională, Componenta 12 – Sănătate, 
Investiția I1 – Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești, 
Investiția specifică I1.5 – Cabinete de planificare familială: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

X. 
 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
membrului titular şi a membrului supleant, reprezentanţi ai Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de examinare pentru proba scrisă, 
practică sau clinică pentru ocuparea posturilor vacante de Șef Secție 
Cardiologie, Șef Secție A.T.I., Șef Secție Pediatrie, Șef Laborator de 
Radiologie și Imagistică Medicală și Șef Serviciu de Anatomie 
Patologică la Spitalul Județean de Urgență Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 



12 
 

      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind desemnarea membrului titular şi a 
membrului supleant, reprezentanţi ai Consiliului Judeţean Hunedoara 
în comisia de examinare pentru proba scrisă, practică sau clinică 
pentru ocuparea posturilor vacante de Șef Secție Cardiologie, Șef 
Secție A.T.I., Șef Secție Pediatrie, Șef Laborator de Radiologie și 
Imagistică Medicală și Șef Serviciu de Anatomie Patologică la Spitalul 
Județean de Urgență Deva: 
    Țambă Alin Adam: 
    Primele două articole din proiectul de hotărâre se vor 
adopta prin vot secret. La art.1, vă rog să faceți propuneri pentru 
desemnarea unui membru titular în comisia de examinare! 
    Ștaier Ioan Dumitru: 
    O propunem pe doamna Mătușa Neli, consilier în 
compartimentul de specialitate al aparatului propriu al consiliului 
județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate valabil 28 voturi, din care 26 pentru doamna Mătușa Neli. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
    Țambă Alin Adam: 
    La art.2, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
membru supleant în comisia de examinare! 
    Ștaier Ioan Dumitru: 
     Îl propunem pe domnul Toncean Blaga Tudor Bogdan, de 
asemenea consilier în compartimentul de specialitate al aparatului 
propriu al consiliului județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
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voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate valabil 28 voturi, din care 26 pentru domnul Toncean Blaga 
Tudor Bogdan. 
    Astfel a fost adoptat art.2 din proiectul de hotărâre. 
    Ultimele două articole se adoptă prin vot deschis: 
    Domnul consilier județean Demeter Ioan nu participă la 
adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate este 31. 
    Art.3: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (31) 
Art.4: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (31). 
    Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 
 
 
 

XI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind însușirea 
Protocolului de predare-primire nr.16/15.03.2023 și nr.6226/21.03.2023 
încheiat între ADIVEST și Județul Hunedoara și darea în folosință cu 
titlu gratuit (comodat) a echipamentelor rezultate în urma derulării 
etapelor 2 și 3 ale proiectului regional ”Achiziționare echipamente 
specifice pentru îmbunătățirea capacității și calității sistemului de 
intervenție în situații de urgență și pentru acordarea asistenței medicale 
de urgență și a primului ajutor calificat în Regiunea 5 Vest”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind însușirea Protocolului de predare-
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primire nr.16/15.03.2023 și nr.6226/21.03.2023 încheiat între ADIVEST 
și Județul Hunedoara și darea în folosință cu titlu gratuit (comodat) a 
echipamentelor rezultate în urma derulării etapelor 2 și 3 ale proiectului 
regional ”Achiziționare echipamente specifice pentru îmbunătățirea 
capacității și calității sistemului de intervenție în situații de urgență și 
pentru acordarea asistenței medicale de urgență și a primului ajutor 
calificat în Regiunea 5 Vest”: 
    Domnul consilier județean Demeter Ioan nu participă la 
adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 
 

XII. 
 

   Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului propriu al Județului Hunedoara pe anul 2023, precum și 
modificarea programului de investiții anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Logofătu Daniela Maria: 
    Pentru că la acest punct se ia în discuție și Casa de cultură 
din Hunedoara, vă spun sincer că nu știam că aceasta nu permite 
accesul persoanelor cu handicap în sala de spectacole. Am aflat-o pe 
propria piele, având un frate cu handicap, pe care greu l-am convins să 
vină la un spectacol. Până am reușit să-l conving, mi-am dat seama cu 
nu va putea avea acces în sala de spectacol. Am întrebat pe cineva 
care lucrează acolo și mi s-a spus că nu există, într-adevăr, o rampă 
care să faciliteze accesul. Există, în schimb, niște angajați ai casei de 
cultură foarte drăguți, care-i ajută pe aparținători și pe persoanele cu 
handicap să intre în sală.  
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   Cred că se va găsi o soluție, împreună cu Primăria 
Hunedoara, ca să rezolvăm această problemă, cu atât mai mult cu cât 
azi dimineață am luat cunoștință de pe internet că în Camera 
Deputaților chiar s-a votat o lege care obligă cumva administrația 
publică să faciliteze accesul persoanelor cu dizabilități. Mulțumesc. 
    Țambă Alin Adam: 
    Mulțumesc și eu. Dau cuvântul domnului administrator 
public. 
    Avram Costel: 
    După cum se știe, în urma protocolului încheiat între 
Consiliul Județean Hunedoara și Primăria Municipiului Hunedoara, am 
avut acel parteneriat prin care am reabilitat casa de cultură. În urma 
recepției de anul acesta, casa de cultură a fost predată Primăriei 
Hunedoara. Am avut o discuție cu primarul Dan Bobouțanu. Există 
rampă de intrare în casa de cultură, dar  nu există, într-adevăr, rampă 
electrică pentru a ajunge sus, în sala de spectacole. Primăria 
Hunedoara are acum în vedere să rezolve această problemă.  
    Nemaifiind alte intervenții în legătură cu acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului propriu al Județului Hunedoara pe anul 2023, precum și 
modificarea programului de investiții anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

 
XIII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
suplimentării creditelor bugetare aprobate Direcției Generale de 
Asistență socială și Protecția Copilului Hunedoara pe anul 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
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    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor 
bugetare aprobate Direcției Generale de Asistență socială și Protecția 
Copilului Hunedoara pe anul 2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

XIV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetelor de venituri și cheltuieli pe anul 2023 ale spitalelor 
de interes județean, precum și modificarea programului de investiții 
anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de 
venituri și cheltuieli pe anul 2023 ale spitalelor de interes județean, 
precum și modificarea programului de investiții anexă la buget: 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena nu participă 
la adoptare acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 
 

XV. 
 

   Se prezintă proiectul de hotărâre privind utilizarea 
excedentului anual al bugetului propriu al județului Hunedoara rezultat 
la închiderea exercițiului bugetar al anului 2022, ca sursă de finanțare a 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
județului Hunedoara pe anul 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al 
bugetului propriu al județului Hunedoara rezultat la închiderea 
exercițiului bugetar al anului 2022, ca sursă de finanțare a cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al județului 
Hunedoara pe anul 2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

XVI. 
 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui contract de comodat între Județul Hunedoara, prin 
Consiliul Județean Hunedoara și Centrul de Cultură și Artă al Județului 
Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 
comodat între Județul Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara 
și Centrul de Cultură și Artă al Județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

XVII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea 
consumului lunar de combustibil pentru autoturismele, autovehiculele 
speciale și autoutilitarele din parcul auto al județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind stabilirea consumului lunar de 
combustibil pentru autoturismele, autovehiculele speciale și 
autoutilitarele din parcul auto al județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 30 voturi pentru și 2 
abțineri (Angalita Lenuța și Micula Dacian Claudiu). 
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XVIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii 
unui imobil  din domeniul public al Comunei Baia de Criș în domeniul 
public  al Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil  din 
domeniul public al Comunei Baia de Criș în domeniul public  al 
Județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 

 
 

XIX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
situațiilor financiare pe anul 2022 pentru S.C. APA SERV VALEA 
JIULUI S.A. Petroșani. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 
2022 pentru S.C. APA SERV VALEA JIULUI S.A. Petroșani: 

- Cine este pentru ? 
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- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 30 voturi pentru și 2 
abțineri (Angalita Lenuța și Micula Dacian Claudiu). 
 
 
 
 

XX. 
 

Întrebări și interpelări 
 

    Ștefănie Maria: 
    Domnule vicepreședinte, este vorba de o invitație pe care o 
adresez conducerii consiliului Județean Hunedoara și tuturor 
consilierilor județeni. Pentru că, în perioada 2-7 aprilie, județul 
Hunedoara va găzdui Olimpiada Națională de Chimie și, începând cu 
ziua de duminică, vom avea lângă noi cei mai buni elevi la chimie din 
toată țara, precum și pe profesorii care îi însoțesc, vă invităm să ne fiți 
alături la festivitatea de deschidere și la festivitatea de premiere. 
Festivitatea de deschidere va avea loc duminică 2 aprilie, la orele 
17,30, la Teatrul de Artă din Deva, iar festivitatea de premiere va avea 
loc vineri 7 aprilie, orele 10, ia Inspectoratul Școlar Județean 
Hunedoara, sala Spiru Haret. Vă așteptăm cu drag, mai ales că ne 
sunteți parteneri în organizarea olimpiadei și, încă o dată, vă 
mulțumesc pentru tot suportul acordat. 
    Țambă Alin Adam: 
    Mulțumim și noi și profit și eu de ocazie să mulțumesc 
tuturor colegilor consilieri județeni pentru faptul că suntem aplecați 
înspre calitatea actului educațional, prin susținerea acestor concursuri 
școlare și nu numai, dar și prin premierile care au avut loc la nivelul 
Consiliului Județean Hunedoara pentru elevii cu rezultate deosebite. 
Suntem de părere că așa ar trebui să ne implicăm și să continuăm să  
o facem pentru învățământul nostru, în principal cel preuniversitar, dar 
și pentru cel universitar, atât cât putem din punct de vedere legal.  
    Zvâncă Adrian: 
    Ținând cont că este prima ședință ordinară la care ne 
întâlnim în această lună, vreau să mulțumesc și eu colegilor, în primul 
rând, și executivului consiliului județean pentru suportul pe care l-au 
adus în susținerea Federației Române de Tir cu Arcul. Vreau să vă 
spun că acest sprijin va ajunge, în mare parte, către copiii din 
Hunedoara. Sunt doi sportivi care au foarte mari șanse să se califice la 
Olimpiada de la Paris de anul viitor: Mario Tâmpu și Beatrice Micloș. 
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Cred că acest tip de sprijin, în momentul când acești sportivi întâmpină 
greutăți în pregătirea lor pentru obiective atât de înalte, este foarte 
important. Vă mulțumesc. 
    Țambă Alin Adam: 
    Mulțumesc întregului colectiv al consiliului județean și 
consilierilor județeni, pentru că majoritatea proiectelor trec în 
unanimitate. Asta arată că și executivul își face treaba, și consilierii 
județeni înțeleg nevoile hunedorenilor. La fel ca învățământul, și sportul 
este un domeniu care trebuie încurajat. 
    Popa Dorin Ioan: 
    Vreau să aduc în discuție și în atenția conducerii consiliului 
județean probleme semnalate de cetățenii comunei Rapolt vizavi de 
lucrările efectuate la infrastructură – Culoarul Mureș Nord. 
Nemulțumirile sunt legate de faptul că mulți cetățeni nu pot intra în 
curți, pentru că au rămas acolo niște rampe prea mari. Sigur, lucrarea 
nu e gata, dar din decembrie au probleme, inclusiv la școală. Nu se 
poate intra la școala din Rapolt, unde este o diferență de nivel de vreo 
jumătate de metru. Chiar și la o emisiune de la Radio Color Orăștie a 
fost semnalată această problemă. Deoarece lucrările am înțeles că 
tergiversează - motivat probabil,  din cauza vremii - din decembrie, 
vreau să-l întreb pe administratorul public când se vor rezolva 
problemele? Ca să pot da și eu un răspuns. 
    Bădin Ion: 
    Legat de Culoarul Mureș Nord - de care răspund, din partea 
consiliului județean - privind lucrările de pe lotul doi, de la Rapolt, pot 
să vă spun că am avut o discuție și cu domnul primar de acolo și că 
vom căuta cele mai bune soluții și pentru școală, cu toate că acel pod 
la care vă referiți a fost construit fără acte și așa mai departe. Deci sunt 
probleme care nu ne aparțin, este un pod pe care l-au construit și l-au 
înălțat fără acte. În rest, se vor lua măsurile necesare pentru ca 
cetățenii să poată să pătrundă pe proprietățile lor, în curți. Lucrările au 
fost întrerupte odată cu venirea iernii. S-au reluat deja de două 
săptămâni de către firma Strabag, care a câștigat lotul doi, și vom face 
tot posibilul pentru ca, în cel mai scurt timp, acest acces al cetățenilor 
să fie mai bun.  
    Ordinea de zi fiind epuizată, se declară închise lucrările 
ședinței. 
 

VICEPREȘEDINTE,  SECRETAR GENERAL  
               Țambă Alin Adam                AL JUDEȚULUI, 
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